
 
 
 
 
 

Memo  

 

 

Voor L. van Voorst Van Jan Mathijsen   

Kopie aan Raad (via griffie) 

M.A. Fränzel 

Werkatelier VTH   

Datum 14 februari 2017 Bijlage(n)    

Ons kenmerk      

      

Onderwerp               Reactie op schriftelijke vragen van de heer L. van Voorst ( Hart van Schijndel)  mbt handhaving 

horecavergunning ’t Spectrum, Steeg 9, Schijndel 

Portefeuillehouder M.A. Fränzel     

Het college heeft op 1 februari 2017 de navolgende vragen ontvangen. De antwoorden zijn 

toegevoegd. 

 

VRAAG 

Bent u het met ons eens dat het aanbieden van lunches en recepties en de promotie 

daarvan in strijd zijn met de Verordening Paracommercie? 

Zo nee, waarom niet? 

 

REACTIE 

Nee, de Verordening Paracommercie is niet aan de orde in dit geval. Er is sprake van een 

reguliere Drank- en Horecavergunning, geen paracommerciële Drank- en Horecavergunning. Als 

dat wel het geval was geweest dan zouden er beperkende regels zijn voor tijden en gelegenheden 

wanneer er alcohol geschonken mag worden. 

 

 

 

VRAAG 

Zo ja, bent u bereid op zeer korte termijn het bestuur van ’t Spectrum op te dragen hier een 

einde aan te maken? 

Zo nee, waarom niet? Zo ja, wanneer gaat u dat doen?  

 

REACTIE 

Zoals gesteld is de Verordening Paracommercie niet van toepassing. Maar zelfs als dat wel het 

geval zou zijn, dan zou het aanbieden van lunches mogelijk kunnen zijn, mits er bij de lunch geen 

alcohol wordt geschonken. Van oneerlijke concurrentie door paracommerciële horeca-instellingen 

t.o.v. reguliere horeca-ondernemingen als bedoeld in de Drank- en Horecawet is immers enkel 

sprake wanneer er  alcoholhoudende drank wordt geschonken bij bijeenkomsten ‘van persoonlijke 

aard’.  
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Wel gelden er aanvullende regels en beperkingen van de horecafunctie op basis van het 

bestemmingsplan, maar het aanbieden van lunches is niet strijdig met de geldende bestemming 

‘Maatschappelijk’ met de aanduiding ‘hco’ (horeca t.b.v. cultuur en ontspanning). 

 

Wat betreft het houden van recepties: in het huurcontract zijn beperkingen opgenomen t.a.v. het 

houden van bijeenkomsten van persoonlijke aard. Recepties, waar op de site op wordt gedoeld 

hebben betrekking op recepties, die niet vallen onder bijeenkomsten van persoonlijke aard, b.v. 

de nieuwjaarsreceptie van de gemeente.  

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad. 

De secretaris, 

 

 

 

Drs. M.G.C. Wilms –Wils RA 

De burgemeester, 

 

 

 

M.A. Fränzel MSc. 

 


